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برتری مقتدرانه مس سونگون برابر قهرمان آسیا

عصرآزادی / س�رویس ورزشی - فرهادپور: قهرمان باش�گاه های آسیا برابر تیم 
مس سونگون ورزقان متحمل شکست  سنگین شد.

ب��ه گ��زارش عص��ر آزادی آنلای��ن، در هفت��ه پایان��ی دور مقدمات��ی لیگ برت��ر تکواندو 
باش��گاه های کش��ور تی��م مس س��ونگون به مص��اف تیم ش��هرداری ورامین رف��ت که این 
مس��ابقه در پای��ان ب��ا برتری 7 بر یک تیم مس س��ونگون به اتمام رس��ید. در این مس��ابقه 
تی��م تکوان��دو م��س س��ونگون تنه��ا در وزن دوم مغل��وب حری��ف ورامینی ش��ده و در 7 
وزن بع��دی ب��ه ترتیب توس��ط عرف��ان ناظمی، یاش��ار عط��اردی، علیرضا نظ��ری، مهدی 
 عس��گری، عل��ی توکل��ی، میرهاش��م حس��ینی و س��عید رجبی به برت��ری دس��ت یافتند.

مس س��ونگون صبح روز دوش��نبه در در مقابل تیم دانشگاه آزاد در حالی که 4 بر یک عقب 
بود موفق ش��د بازی را به تس��اوی کش��د. بدین ترتیب تیم مس سونگون صدرنشین خود را 

حفظ و با اقتدار به مرحله نهایی مسابقات صعود کرد.

بدهی ۱۵ میلیارد تومانی استقلال به سازمان لیگ!
با پاس نش�دن چک تبلیغات محیطی کارگزار باش�گاه استقلال برای بازی با مس 

رفسنجان، بدهی این باشگاه به سازمان لیگ افزایش یافت.
اس��تقلال شنبه این هفته در چارچوب هفته چهاردهم لیگ برتر به مصاف مس رفسنجان 
رفت. این باشگاه در این بازی خانگی که با پیروزی ۳ بر ۲ آبی پوشان به پایان رسید، تبلیغات 
محیطی را در اختیار داشت. براساس توافق باشگاه استقلال با سازمان لیگ فوتبال قرار بوده 
که پس از هر بازی س��هم ۳ میلیاردی این سازمان از تبلیغات محیطی پرداخت شود اما این 
پرداخت پس از بازی با مس رفسنجان اتفاق نیفتاد. پیش از این چک های تبلیغات محیطی 
کارگزار اس��تقلال برای چهار دیدار خانگی پاس نش��ده بود تا این باشگاه ۱۲ میلیارد تومان 
به س��ازمان لیگ فوتبال بدهکار باشد و حالا با پاس نشدن چک بازی با مس رفسنجان، این 

بدهی به ۱۵ میلیارد افزایش یافت.
البته باش��گاه پرسپولیس مشکل مشابهی با سازمان لیگ فوتبال ندارد چرا که طبق ادعای 
مسوولان این سازمان کارگزار پرسپولیس در همان ابتدای کار با پرداخت ۴۲ میلیارد تومان، 

سهم سازمان لیگ را پیش پیش پرداخت کرده است.

کاپیتانتیمملیفوتسالمیگوید

 مدال گرفتن در جام جهانی در گرو بازی دوستانه
با ۵ تیم نخست فوتسال دنیا

اصغر حس�ن زاده می گوید قرار گرفتن نامش در بین برترین های دنیا مایه افتخار 
است.

اصغر حسن زاده، کاپیتان تیم ملی فوتسال ایران و باشگاه گیتی پسند، در لیست کاندیدای 
مرد س��ال فوتسال جهان در سال ۲۰۲۱ از سوی سایت معتبر فوتسال پلنت انتخاب شد. او 
باید برای به دست آوردن این سمت با الخاندرو بروتو آرژانتینی، اریک اولیمپرتغالی، استبان 

گوئررواسپانیایی، فرائو برزیلی رقابت کند.
وی در خصوص این اتفاق گفت: خوشحالم که سبب افتخار ایران و مردم شدم. من تلاشم 
را می کنم که همیش��ه بهترین باشم و عملکرد خوبی چه برای باشگاهم و چه برای تیم ملی 
داش��ته باشم. البته این افتخار تنها تلاش من نبود و کمک  هم تیمی هایم بود و ایران لیاقت 

این را دارد که بیش از این برایش افتخارآفرینی کنیم.
بازیکن تیم فوتس��ال گیتی پس��ند در خصوص ش��رایط گیتی پس��ند و صدرنشینی در این 
رقابت ها عنوان کرد: کار س��ختی در لیگ امس��ال داریم زیرا بازی ها فش��رده اس��ت و رقیب 
سرس��ختی مثل مس س��ونگون داریم. خدا را ش��کر صدرنش��ین هس��تیم و برای قهرمانی 
ت��لاش می کنی��م اما در نیم فصل دوم همه بازی ها س��خت اس��ت و از پیش برنده نیس��تیم. 
فردا)سه ش��نبه( هم بازی س��ختی را برابر فولاد زرند داریم که تیم خوبی در این فصل نشان 
داده اس��ت. نمی توانیم حریفی را س��اده بگیریم زیرا اگر در یک بازی هم لغزش کنیم، امکان 

دارد قهرمانی را از دست بدهیم.
کاپیتان تیم ملی فوتس��ال ایران در خصوص برنامه های فدراس��یون فوتبال برای موفقیت 
تی��م ملی در تورنمنت های بعدی پس از حذف باورنکردنی برابر تیم ملی قزاقس��تان تصریح 
کرد: ما بارها و بعد از هر مس��ابقاتی گفته ایم که لازمه موفقیت برنامه ریزی بلندمدت اس��ت 
ت��ا بتوانیم به آن چه که می خواهیم دس��ت پیدا کنیم. تی��م ملی اگر بخواهد در جام جهانی 
بع��دی و یا حتی بعدیش روی س��کو برود، باید برنامه ریزی ه��ای لازم از همین الآن صورت 
بگیرد زیرا ما نیاز به بازی دوس��تانه با تیم های بزرگ و معتبر جهان داریم و برای رخ دادن 
این اتفاق، باید از قبل نامه نگاری ها صورت بگیرد. شما نمی توانید یک روزه بازی دوستانه ای 
با ۵ تیم اول رنکینگ فوتس��ال هماهنگ کنید. تیم ملی نیاز به بازی دوس��تانه، اردوهایی با 
امکانات مناس��ب و برنامه ریزی مدون دارد تا بتواند در جام های جهانی بعدی موفق باش��د و 

روی سکو برود.

معرفی تیم های راه یافته به مرحله نهایی تکواندو 
جام خلیج فارس

با اتمام هفته پایانی از مرحله نخس�ت لیگ برتر تکواندو، تیم های مس س�ونگون 
ورزقان، دانشگاه آزاد اسلامی و شهرداری ورامین موفق شدند به مرحله نهایی این 

دوره از رقابت ها صعود کنند.
دیدارهای هفته س��وم تا پنجم )پایانی( از مرحله نخس��ت رقابت های گروه اول، بیستمین 
دوره مس��ابقات لیگ برتر تکواندو "جام خلیج فارس" یادواره ش��هید تکواندوکار مدافع حرم 
محس��ن حججی، روز )دوشنبه( با حضور پنج تیم حاضر در این گروه در فدراسیون تکواندو 
برگزار شد. پنج تیم شهرداری ورامین، فرمانیه، دانشگاه آزاد اسلامی، جوانه و مس سونگون 
ورزقان در گروه اول قرار داش��تند که در نهایت تیم های مس س��ونگون ورزقان )۱۰ امتیاز و 
تفاضل ۱۴(، دانش��گاه آزاد اس��لامی )۱۰ امتیاز و تفاضل ۱۲( و شهرداری ورامین )۶ امتیاز( 

موفق شدند به مرحله نهایی راه پیدا کنند.
نتایج کسب شده در هفته سوم تا پنجم به شرح زیر است:

هفته سوم
تیم دانشگاه آزاد اسلامی ۴ – تیم باشگاه فرهنگی ورزشی مس سونگون ورزقان ۴

تیم فرمانیه ۲ - تیم شهرداری ورامین ۶
هفته چهارم

تیم دانشگاه آزاد اسلامی ۷ – تیم فرمانیه یک
تیم شهرداری ورامین ۷ – تیم مجتمع فرهنگی ورزشی جوانه یک

هفته پنجم
تیم فرمانیه ۴ – تیم مجتمع فرهنگی ورزشی جوانه ۴

تیم باشگاه فرهنگی ورزشی مس سونگون ورزقان ۷ – تیم شهرداری ورامین یک

ربیس فدراسیون شنا، شیرجه و واترپلو گفت: 
ب�رای مس�ابقات انتخابی جهان اع�لام آمادگی 

کرده ایم و منتظر خبر هستیم.
محس��ن رضوان��ی بع��د از مجمع انتخاباتی ش��نا، 
شیرجه و واترپلو، اظهار کرد: از مجمع تشکر می کنم 
که باز هم به من رای دادند و اعتماد کردند. امیدوارم 
نتیجه اعتمادش��ان را بدهم. شنا در دو سال اخیر به 
خاطر کرونا مش��کل بزرگی داش��ت و هن��وز هم در 
برخی استان ها اس��تخرها باز نشده است. خداراشکر 
ملی پوشان رکوردشکنی های خوبی در مسافت کوتاه 
داش��تند. امیدوارم به هدفی که در بازی های آسیایی 
داریم، برسیم و علاقه مندان به این رشته را خوشحال 
کنی��م. رضوانی در ادامه گف��ت: امیدوارم برنامه هایی 
که در سال های گذشته داش��تیم را ادامه دهیم و به 
مقصود برس��یم. بحث آموزش شنا را در هفت مرحله 
انجام دهیم. در حوزه قهرمانی هم می خواهیم تیم ملی 
واترپلو را تقویت کنیم. این تیم یک سفر تدارکاتی به 
ترکیه داشتند. آن ها دو س��ال است که بازی رسمی 
نداش��ته اند. لیگ واترپلو را شروع کردیم. حدود یک 
ماه دیگر انتخابی قهرمانی جهان در قزاقس��تان انجام 

می ش��ود. به خاطر ش��رایطی که در قزاقستان وجود 
داش��ت هفت تیم برای ش��رکت در مس��ابقات اعلام 

آمادگ��ی کردند. ژاپن میزب��ان قهرمانی جهان نیز در 
این مسابقات حضور دارد. امیدوارم اوایل هفته آینده 

تصمیم گیری ش��ود که مس��ابقات انتخابی قزاقستان 
انجام خواهد شد یا خیر. ما آماده ایم که این مسابقات 

را در ایران برگزار کنیم و منتظر پاسخ هستیم.
وی افزود: امیدوارم با کمک اهالی رسانه به مقصود 
برس��یم. باید بیشتر به شنا بپردازید. باید بیشتر دیده 
ش��ود تا بتوانیم به کمک هم اول فضای سالم داشته 
باشیم. بحث همگانی را در رشته های پایه دوومیدانی، 
شنا و ژیمناستیک توسعه یابد. خوشبختانه سجادی 
دو ماه پیش مساله سخت افزار شنا را زیر نظر داشت. 
همه به مش��کلات آش��نا هس��تند. هیات های زیادی 
اس��تخر در اختیار دارند و امیدواریم سایر هم مجهر 
به استخر ش��وند تا ش��نا در بعد همگانی و قهرمانی 
توس��عه یاب��د. وی در خص��وص کارش��ناس خبره و 
انتخاب اس��کندریون گفت: فتاحیان یکی از مدیران 
با اخلاق کشور است، ۱۰ سال در عمان بود و ۲ سال 
دبیر بود. اکنون روابط بین الملل کمیته ملی المپیک 
است . فتاحیان و اسکندریون هر دو می خواستند کنار 
بکش��ند که در نهایت فتاحیان کناره گیری کرد. ولی 
فتاحیان به عنوان مش��اورین فدراس��یون در کنار ما 

خواهند بود.

باش�گاه پرسپولیس با انتشار بیانیه ای نس�بت به انتشار دلایل 
ابطال مجوز حرفه ای این باشگاه واکنش نشان داد.

باش��گاه پرس��پولیس اعلام کرد: با توجه به ارسال اس��نادی به بعضی 
خبرگزاری ها و س��ایت های خبری از س��وی افرادی خ��اص در ارتباط با 
دلایل عدم صدور مجوز حرفه ای باشگاه پرسپولیس از سوی کمیته بدوی 
به اطلاع می رس��اند؛ همین اقدام به خوبی بر این مساله صحه می گذارد 
ک��ه بعضی اعضای کمیته ب��دوی در این امر دخی��ل بوده اند و همچنان 
تلاش های ایشان برای خنثی کردن اقدامات برای صدور مجوز ادامه دارد. 
موضوع��ی که پیش از این بارها مورد تاکید قرار گرفته اس��ت و خواهان 

رسیدگی به موضوع از سوی بخش های مسوول شده بودیم.
این وضعیت، نه فقط اقدامی علیه پرسپولیس که اقدامی علیه کشور و 

مردم است. باید دید از چنین مسائلی، چه اهدافی دنبال می شود.
در ارتباط با اسنادی که کمیته بدوی اقدام به انتشار آن کرده، نکات عجیب 
دیگری هم وجود دارد. از جمله این که در نامه کنفدراسیون فوتبال آسیا به 

هیج وجه، اشاره به جعل، فتوشاپ یا مواردی از این دست نشده است.
همچنین س��وال اساس��ی ما، این اس��ت وقتی نواقصی وجود داشت بر 
اس��اس رسالت و مس��ئولیت حرفه ای کمیته بدوی با چه سوءنیت و سوء 
هدفی در موعد مقرر تذکر و هش��دار لازم داده نش��د؟! این رویه اگر یک 
کارش��کنی آشکار و خیانت نیس��ت، پس چیست؟ اگر اسم این  کار وطن 

فروشی نیست، پس چه چیزی است؟
حال چرا در مقطع کنونی، چنین اس��نادی که ایرادهای درج ش��ده در 
آن اصلا جزو ایرادهای مطرح ش��ده از س��وی کنفدراس��یون نبوده است 
به این ش��کل رسانه ای می ش��ود؟ آیا غیر از این اس��ت که همان عوامل 
داخلی که تمام این پروژه را مهندسی و هدایت کرده اند، به دنبال تحریک 
کنفدراس��یون علیه دو باش��گاه پرسپولیس و استقلال هس��تند تا راه بر 
هرگونه دریافت مجوز ببندند؟ آیا این مساله اقدامی برای دادن اطلاعات 

نادرس��ت به منظور ایجاد اخلال در امور کشور با توجه به اهمیت فوتبال 
برای آحاد جامعه نیست؟

 آی��ا اعضای کمیته بدوی به دنبال منح��رف کردن افکار عمومی برای 
س��رپوش گذاش��تن بر قصور و کم کاری خود هس��تند؟ ب��ا این حجم از 

اقدامات ضد ملی داخلی چگونه می توان این کار را سر و سامان داد؟
بر همین اس��اس تقاضای جدی این باشگاه از نهادهای ذیربط از جمله 
پلیس فتا این اس��ت که با توجه به تخصص و امکاناتی که دارند مشخص 
س��ازند درز و افشای این نامه ها بر خلاف اصل محرمانگی به چه شکل و 
توسط چه افرادی اتفاق افتاده است. این مساله می تواند سرنخ های خوبی 
را درباره اتفاقات گذشته و اقدامات آینده این افراد به دست دهد. هرچند 
جامعه فوتبال ایران و باشگاه پرسپولیس به خوبی می دانند که این مسایل 
از کجا نشات می گیرد. شاید هم تصور می کنند پرسپولیس و استقلال را 
می شود به روزگار پاس دچار کرد. همانطور که قبلا گفته شد باید به این 

افراد به جای نشان لیاقت نشان خیانت داد.
و اما به جهت اطلاع افکار عمومی به اطلاع می رساند؛ مطابق با گزارش 
ممیزی مس��تقل، از نظر کنفدراسیون، باشگاه پرس��پولیس ۱7 معیار را 

رعایت نکرده بود یا اس��ناد درباره رعایت آن ها دارای اش��کال بوده است 
که عبارت بودند از:

۱-مراقبت های پزشکی از بازیکنان
۲-برنامه های آموزشی برای بازیکنان و کادر

 AFC  ۳-استادیوم مورد تایید برای مسابقات
4-طرح خروج ایمنی از استادیوم

۵-حکم مدیر آکادمی
۶-حقوق، مسئولیت ها و وظایف پرسنل متقاضی - مسئولیت و وظایف  پرسنلی

7-مسئولیت جابجایی ها طی فصل مجوز
۸-اظهارنامه حضور در مسابقات آسیایی

۹-مدارک حقوقی
۱۰-مالکیت و مدیریت باشگاه

۱۱-قرارداد کتبی با بازیکنان حرفه ای
۱۲-صورت های مالی حسابرسی شده

۱۳-عدم بدهی به کارمندان و به ارگان های مالیاتی
۱4-مکاتبه نماینده – قبل از صدور مجوز حرفه ای

۱۵-اطلاعات آتی مالی
۱۶-مسئولیت اطلاع رسانی در خصوص رویدادهای مهم مالی متعاقب

۱7-مسئولیت اطلاع رسانی اطلاعات مالی آتی
لازم به ذکر اس��ت که پس از جلس��ه با کمیته صدور مجوز در سازمان 
لیگ به این نتیجه رسیدیم که برخی از این ایرادات نا به جا بوده، چرا که 
مدارک در موعد مقرر بارگذاری و مورد تایید کمیته صدور مجوز نیز قرار 
گرفته است. هم چنین باشگاه پرسپولیس نیز در همان مهلتی که تعیین 
شده بود، دفاعیات خود را ارایه کرد و در حال حاضر منتظر دریافت شرح 
تفصیلی رای عدم صدور مجوز حرفه ای هس��تیم تا نس��بت به استیناف 

خواهی اقدام کنیم.

 :AFC پرسپولیس در واکنش به انتشار ایرادهای

چطور می خواهند پاسخگوی این وطن فروشی باشند؟

مع�اون قهرمان�ی وزارت ورزش و جوان�ان گفت: ش�نا یکی از 
رشته های مهم و ویژه در بین رشته های ورزشی است و همه باید 

با رییس فدراسیون همراه باشند.
محم��د پولادگر معاون وزیر ورزش قهرمان��ی در مورد برگزاری مجمع 
انتخاباتی فدراسیون شنا بیان کرد: امروز روز مهمی برای فدراسیون شنا 
بود. سکان دار هدایت این فدراسیون امروز مشخص شد تا با برنامه هایش 
باعث رش��د این رشته ش��ود. رس��میت مجمع را با حضور ۵4 نفر اعلام 

می کنم. فرصت برای حرف زدن کم اما فرصت برای عمل زیاد است.
پولادگر در ادامه گفت: رش��ته ش��نا یکی از رشته های مهم و ویژه در 
بین رش��ته های ورزشی است. جزو رش��ته های پایه است و هر چه این 
رش��ته توسعه داشته باشد مهم است. دوستان اساسنامه جدید را مطالعه 
کردند. مهمترین نکته آن این اس��ت که جامعه ورزش��ی کش��ور از بلوغ 
برخوردار است. همه چیز براساس خرد و تصمیم مجمع انتخاب می شود. 
قبلا اینگونه نبود. ش��ماها مسئول هس��تید برای هر انتخاب. از همه شما 
می خواه��م که همراه رئیس فدراس��یون باش��ید و در دوره پیش رو او را 

کمک کنید.
پولادگ��ر در جمع خبرن��گاران نیز گفت: امیدوارم ب��ا توجه به قدمتی 

که آقای رضوانی دارد در این چهار س��ال پیش رو، تصمیمات درس��ت و 
منطقی بگیرد و شاهد بالندگی این رشته باشیم.

او در م��ورد انصراف ۲ نفر از کاندیداها از انتخابات ش��نا گفت:یک نفر 
انصراف داد  و یک نفر حاضر نشد و انتخابات با حضور یک کاندیدا برگزار 
ش��د. اعضای مجمع مختار بودند ک��ه رای مثبت یا منفی بدهند  و هیچ 
مش��کلی نبود و رضوان��ی از اعضا رای اعتماد گرفت. او در پاس��خ به این 
پرس��ش که انتخابات فدراسیون تکواندو تجدید می شود یا خیر؟ تصریح 

کرد:  هنوز تصمیمی گرفته نشده است و اطلاعی ندارم.
پولادگر در مورد حذف اس��تقلال  و پرسپولیس از لیگ قهرمانان آسیا 
نیز  تاکید ک��رد: من را معذور بدارید چون  هنوز اطلاعات جامعی ندارم 
تا بتوانم برای مردم صحبت کنم.  معاون قهرمانی وزارت ورزش در مورد 
تعویق انتخابات سه فدراسیون و اینکه گفته می شود چون گزینه وزارت 
ورزش تایید نش��ده انتخابات به تعویق افتاده اس��ت؟ گفت: اصلا چنین 
چیزی نیست و به جز رشته تیراندازی تاریخ انتخابات بقیه فدراسیون ها 
اعلام ش��د. او در مورد مطرح ش��دن شائبه مهندسی انتخابات فدراسیون 
اس��کیت بیان کرد: شائبه ای نیست و ان شاءالله برگزار می شود. این کم 
لطفی اس��ت که این مباحث مطرح می شود. دلیل خاصی را برای تعویق 
انتخاب��ات نمی دانم که بخواهم اظهار نظر کنم . ش��رایط  برای برگزاری 

مجمع نبود و برای همین تاریخ جدید را اعلام کردیم.
پولادگر در پاسخ به این پرسش که گفته می شود خطر حذف، تیم ملی 
فوتب��ال را هم تهدید می کند و برنام��ه ای برای جلوگیر ی از این اتفاق 
دارند؟ گفت: نمی دانم، ان ش��اءالله این اتفاق نمی افتد و تمام تلاش��مان 
را می کنیم که چنین چیزی رخ ندهد. او در مورد بلاتکلیفی فدراسیون 

وزنه برداری نیز تصریح کرد: ان شاءالله تصممیات آتی گرفته می شود.

پاسخ پولادگر درباره تجدید انتخابات تکواندو: 
هنوز تصمیمی گرفته نشده است

برای میزبانی مسابقات انتخابی جهان اعلام آمادگی کردیم
رضوانی: 

شمشیربازان اپه ایران مغلوب روس ها شدندرضوانی رئیس فدراسیون شنا ماند

محس�ن رضوانی برای چهار س�ال دیگر به عنوان رییس 
فدراسیون شنا، شیرجه و واترپلو انتخاب شد.

مجمع انتخاباتی فدراسیون شنا، شیرجه و واترپلو روز ۲۰ دی از 
ساعت ۱۰ صبح در محل آکادمی ملی المپیک برگزار شد. محمد 
پولادگر به عنوان رییس مجمع حضور داش��ت و باقرزاده نماینده 

کمیته ملی المپیک در مجمع بود.
محس��ن رضوانی تنه��ا کاندیدای انتخابات بود ک��ه در پایان با 
کس��ب ۵۵ رای از ۵۸ آرای ماخوذه به عنوان رییس فدراس��یون 

انتخاب شد. ۳ رای نیز سفید بود.
در بین دیگر کاندیداها، محمد بابایی به مجمع نیامد و حامد رضاخانی طالقانی نیز یک روز قبل از برگزاری 
انتخابات انصراف خود را اعلام کرد. این س��ومین دوره پیاپی ریاس��ت رضوانی در فدراس��یون شنا، شیرجه و 

واترپلو است. پس از آن رای گیری برای انتخاب اعضای هیات رییسه برگزار شد:
* نایب رییس:

شهناز ورنوس ۵۲ رای نایب رئیس اول شد.
محمدعلی آبادی ۵۱ رای نایب رئیس دوم شد.

*خزانه دار
محمد صالحی با ۵۲ رای خزانه دار شد.

* کارشناس خبره
حمیدرضا اسکندریون با ۵۶ رای کارشناس خبره شد.

کارشناس خبره زنان نیز به دلیل معرفی نشدن انتخاب نشد.
* نماینده هیات های استانی کاندیدا برای عضویت در هیات رییسه

* نماینده باشگاه ها کاندیدا برای عضویت در هیات رییسه
نماینده باشگاه ها: امیر عباس لشگری با ۳۸ رای

نماینده هیات های استانی:
پیمان گرامی با ۳۸ رای

 شمش�یربازان اپه ایران در مس�ابقات روسیه به رقابت 
پرداختند و در مرحله یک شانزدهم نهایی کنار رفتند.

تیم ملی شمش��یربازی اپه ایران برای برگزاری اردوی تمرینی 
به روسیه رفته است.  در کنار این اردو  یک مسابقه بین المللی 
برگزار شد. در این مسابقه اعضای تیم ملی ایران با شمشیربازانی 
از کش��ور روسیه، تاجیکستان، ازبکس��تان و آذربایجان به رقابت 
پرداختند که عنوان قهرمانی به نماینده روس��یه رسید. در میان 
ایرانی های حاضر در مسابقات محمد رضایی طادی هفدهم شد 

که بهترین رتبه میان ایرانی های حاضر در مسابقات بود.
 نتایج به شرح زیر است:

* مرحله یک شصت و چهارم
 محمدرضا وثوقی ۱۵ – ایلیا دمیتروویچ از روسیه ۹- احمدرضا کنعانی ۱۵ – پاولوویچ از روسیه ۹- محمد 

رضایی  و محمد رضایی طادی استراحت داشتند.
* مرحله یک سی و دوم

محمدرض��ا وثوقی ۱۵ – اوخاپکین آندروویچ از روس��یه ۱4- احمدرضا کنعان��ی ۱۱ – نیکیتا گلازکوف از 
روس��یه ۱۵- محمد رضایی ۱۵ – پاول سامس��ونوف از روس��یه ۱۰- محمد رضایی ط��ادی ۱۵ – میخاییل 
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* مرحله یک شانزدهم

محمدرضا وثوقی ۱۱- گئورگی ایلیچ از روسیه ۱۵- محمد رضایی ۱۱ – رافائل زاگیتوف از روسیه ۱۵
محمد رضایی طادی – ولادیمیر الکسیویچ از روسیه ۱۵- رنکینگ نمایندگان ایران به شرح زیر است:

۱7-محمد رضایی طادی
۲7- محمد رضایی

۳۱- محمد رضا وثوقی
۵7- احمد رضا کنعانی

تیم اپه ایران پس از اردوی مشترک با تیم روسیه و چند تیم دیگر،  یک هفته دیگر به ایران برمی گردد.
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